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Nieuwsbrief nr. 34, 15 december 2022 

Afdrukbare versie, zonder links naar de website.   

 

VOORWOORD VAN DE VOORZITTER   

Beste mede-Past Rotarians, 

De decembermaand is voor velen een maand van sfeer en gezelligheid; de maand 

van Sinterklaas, Kerst en de jaarwisseling. Wij verheugen ons om de diverse 

vieringen in familiesfeer door te brengen. Ik hoop dat dit voor u en uw naasten tal 

van liefdevolle momenten zal betekenen.  

Voor wat onze organisatie aangaat, hebben we een jaar met plussen en minnen 

achter ons. Enerzijds hebben we een nieuwe club in ons midden kunnen 

verwelkomen, tegelijkertijd hebben enkele clubs vanwege daling van hun aantal 

leden moeten besluiten het lidmaatschap van de Federatie te moeten beëindigen.  

Sinds de laatste Algemene Vergadering hebben wij een nieuwe secretaris, Maxime Kaplan van de club 

Rotterdam; wij hebben hem welkom geheten als opvolger van Emmy Witbraad. Zij heeft zes jaar lang haar 

verantwoordelijkheid als secretaris en kortelings als waarnemend penningmeester op zeer betrokken wijze 

vervuld. Maxime heeft zich elders in deze Nieuwsbrief aan u voorgesteld en ik beveel zijn bijdrage van harte 

aan.  

De recent gehouden Algemene Vergadering leverde op enkele momenten de nodige spanning op, maar de 

herkenbare goede sfeer heeft er niet onder geleden.  

Ook heeft onze vereniging – zoals gemeld – er een nieuwe club bij: de CPR Breda-Nassau. Op 8 december 

werd onze nieuwe loot geïnstalleerd. 

Recent mocht ik met plezier een bezoek brengen aan de club ’s Hertogenbosch; voor mijzelf betekende dit 

bezoek tevens een levendige herinnering aan mijn jeugdjaren.  

Middels dit voorwoord vraag ik tevens uw extra aandacht voor het volgende: in 2023 kent uw Federatiebestuur 

een viertal vacatures, dit wegens reglementair aftreden van de zittende leden. Het is van essentieel belang dat 

ons bestuur wordt aangevuld met enthousiaste leden. Uw belangstelling voor deze vacatures stel ik op hoge 

prijs. Voor informatie kunt u mij mailen of bellen via m.r.vanderheijden@casema.nl en/of telefoonnummer 

06-53352213.  

Tenslotte vraag ik ook nog uw aandacht voor de Federatiereizen. Voor 2023 staan drie zeer verschillende 

reizen op stapel, die binnenkort worden uitgewerkt – zie elders in deze Nieuwsbrief.  

Vanzelfsprekend wens ik u allen een heel gezellige en goede decembermaand. 

 

Rob van der Heijden, voorzitter   

mailto:m.r.vanderheijden@casema.nl
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ROTARY IS 100 JAAR IN NEDERLAND EN VIERT DAT OP 28 JANUARI 2023 

Past-Rotarians zijn welkom bij het middagprogramma. 

Opgave daarvoor via de website van Rotary Nederland.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

…………………………………………………………………………………………………………………. 

UW NIEUWE SECRETARIS  

Uw nieuwe secretaris. Mijn naam is Maxime Kaplan, 71 jaar oud, gehuwd, twee 

studerende kinderen (tweeling); oud-lid van RC Rotterdam-Zuid, classificatie 

jurist; thans lid van PRC Rotterdam. Afgestudeerd te Rotterdam, promotie te 

Leiden. In mijn werkzame leven heb ik mij vooral beziggehouden met contracten, 

ook internationaal. Hiernaast ben ik actief geweest in diverse verenigingen en 

stichtingen, meestal als secretaris of voorzitter, nu dus als secretaris van de 

Federatie, een mooie vereniging, en ik hoop eraan bij te dragen dat de mensen, u 

dus, het eigen clublidmaatschap op een plezierige manier kunnen blijven beleven. 

Voorheen ben ik nooit bij een federatiebijeenkomst geweest, de afgelopen AV 

was de eerste keer. Ik geef enkele eerste indrukken. Vóór het begin van de AV en 

zeker ook in het begin ervan zag ik veel lachende gezichten; men was duidelijk 
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blij erbij te zijn en elkaar weer te zien, en er was natuurlijk tijdens de vergadering ook veel positiefs te melden, 

waarover men inderdaad terecht blij kon zijn. Maar op een gegeven ogenblik veranderde de sfeer en de 

gezichten verstrakten. Dit kwam vanwege een soms nogal verhitte discussie over het voorgenomen royement 

van één van de clubs, waar men zich jammer genoeg niet wenste neer te leggen bij de algemeen afgesproken 

federatieregels. Uiteindelijk is dit royement aangehouden, en daarop ontspande men zich weer en kwamen de 

blije gezichten terug, vooral uiteraard toen ik tegen het einde van de vergadering bij acclamatie werd benoemd 

tot secretaris, zoals ik hier met een glimlach toevoeg. Na de AV, tijdens de lunch, heb ik diverse deelnemers 

gesproken, en deze gesprekken waren telkens zeer plezierig en gaven alle blijk van de fellowship die wij allen 

zo goed kennen vanuit onze tijd als actief Rotarian. Eveneens bij de andere aanwezigen was het duidelijk te 

zien dat men de bijeenkomst waardeerde en opnieuw dat men blij was elkaar weer te zien. 

Sinds de AV heb ik veelvuldig contact gehad met mijn mede-federatiebestuurders, per telefoon en per e-mail, 

en deze contacten waren altijd zeer plezierig en ondersteunend naar elkaar, volledig zoals het hoort, trouwens. 

Intussen heb ik ook mijn eerste bestuursvergadering bijgewoond. Deze was opvallend goed georganiseerd en 

ook zakelijk voortreffelijk uitgevoerd met harmonieuze discussies en een goede besluitvorming. Ook hier 

bleken weer de fellowship en de ontspannen sfeer, en iedereen was duidelijk verheugd erbij te zijn en elkaar 

weer te zien, en iedereen droeg op een uiterst plezierige manier bij aan het besprokene. Het was dan ook naast 

een nuttige vergadering tevens een ronduit gezellige bijeenkomst waarvan ik blij ben erbij te hebben kunnen 

zijn. Terugkijkend vanaf nu kan ik slechts concluderen dat degenen die zich niet gekandideerd hebben voor 

de bestuursfunctie ongelijk hadden: het is iets plezierigs en bovendien iets nuttigs. Volgend jaar komen er 

weer bestuursvacatures; laat die keer uw kans niet glippen: het is echt de moeite waard. Om het van de oude 

Dorus over te nemen voor volgend jaar: zorg dat je erbij komt! Ik hoop u nog vaak te zien. 

 
Maxime Kaplan 

 

………………………………………………………………………………………………………………………………………………………….. 

HET VERSLAG VAN DE ALGEMENE VERGADERING 

2022 STAAT IN HET BESLOTEN DEEL VAN DE 

WEBSITE  

     

 

………………………………………………………………………………………………………………… 

HET BEZOEK AAN DE WEBSITE IS GROTER DAN MEN DENKT 

Vaak hoor ik binnen onze gemeenschap van Past Rotarians geluiden die erop wijzen dat men het belang van 

de Federatiewebsite onderschat. Die geluiden komen vooral uit de hoek van de groep van Past Rotarians die 

de website nooit of bijna nooit bezoeken. Daar heerst, begrijpelijk, het gevoel dat dat voor vrijwel alle Past 

Rotarians geldt. Dat is echter niet juist. 

Een tweede geluid dat ik vaak tegenkom is de mening dat de website vooral bedoeld is voor de communicatie 

binnen de Federatie. Dat is inderdaad een belangrijk doel, maar het belang van de website voor de 

communicatie met de “buitenwereld” wordt daarmee onderschat.  

Om de werkelijke situatie te schetsen heb ik de statistische informatie voor oktober 2022 bekeken en zag daar 

onder andere het volgende: 
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• In oktober waren er 13274 bezoeken aan de website. Dat komt overeen met gemiddeld 428 bezoeken 

per dag. 

• Deze waren afkomstig van 4578 verschillende computers. 

• Op de dag dat Nieuwsbrief Nr. 33 werd verzonden en de dag daarna waren er in totaal ruim 1000 meer 

bezoeken dan in de dagen ervoor en erna. Kennelijk klikten minstens 1000 van de 2600 Past Rotarians 

op de links naar de website en bekeken daar minstens één document.  

• Veel bezoeken komen binnen via zoekmachines. 

• Populaire onderdelen van de website zijn de clubzoeker en de lijst met clubgegevens.  

Uit deze en nog wat andere gegevens leid ik af dat in oktober de website door ongeveer 4000 verschillende 

personen bezocht werd en dat er daarvan 1000 tot 1500 uit de Federatie kwamen en de rest (dus de 

meerderheid) van buiten. De getallen voor de maanden daarvoor zijn vergelijkbaar. 

De getallen maken duidelijk dat de website een zeer belangrijke factor is voor de communicatie met de 

buitenwereld, maar ook voor de informatievoorziening en communicatie binnen de Federatie. Er is echter wel 

ruimte voor verdere verbetering van beide aspecten. Die kan gedeeltelijk tot stand worden gebracht door de 

inhoud van de website nog aantrekkelijker te maken. Voor het vergroten van het interne bezoek is het verlagen 

van de digitale drempel een punt van aandacht. Wellicht kan een app daarbij helpen. Verder blijft het 

uitbrengen van nieuwsbrieven met links naar de site een belangrijk middel. 

 

Tjeert ten Wolde, webmaster 

………………………………………………………………………………………………………………… 

 

WAAR ZIJN DE VOLGENDE FEDERATIEDAGEN? 

  
CPR Apeldoorn e.o. heeft aangeboden om de Federatiedag 2024 te organiseren en het 

Federatiebestuur heeft dit aanbod dankbaar aanvaard. 

 

Voor 2023 is het nog niet zeker of het zal lukken om één of meer clubs te vinden die de organisatie van de 

Federatiedag op zich willen nemen. 

Tjeert ten Wolde, webmaster 
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OP DE WEBSITE STAAN 16 FOTO’S VAN DE FEDERATIEREIS NAAR ZUID-

NOORWEGEN. HIERONDER STAAT  ER ÉÉN, DE GROEPSFOTO. 

 

………………………………………………………………………………………………………………….. 

DE REISCOMMISSIE MAAKT PLANNEN VOOR 2023 

Na twee jaar passief te zijn geweest is de reiscommissie weer gestart met het maken van plannen. In 2022 

leidde dit al tot een succesvolle reis naar Noorwegen en dat gaf de commissie de moed om na te gaan denken 

over reizen in 2023. Het resultaat daarvan is de volgende lijst met globale plannen: 

1. In het voorjaar een busreis naar een reisdoel dat in één dag bereikt kan worden. Dat zou bijvoorbeeld 

de Harz kunnen zijn met o.a. bezoeken aan Dresden en Leipzig. Een andere optie is Rostock, dus regio 

Oostzee. 

2. Ook in het voorjaar: een reis naar West-Vlaanderen met als thema Napoleon. 

3. In het najaar een vliegreis en vervolgens per bus de omgeving verkennen. Opties hierbij zijn Zuid-

Ierland, IJsland en Oman.  

De commissie legt deze plannen neer bij onze reisorganisator Koninklijke Beuk, 

die programma’s gaat sturen met voorstellen. Aan de hand van deze voorstellen, 

waarbij de commissie kijkt naar de dagindelingen, comfort, toeristische 

hoogtepunten en reissom, worden keuzes gemaakt. Het is de bedoeling om deze 

begin januari te presenteren en de gelegenheid te openen om te boeken voor een 

bepaalde reis. 



6 
 

Verder nog een punt van aandacht: de reiscommissie bestaat nu uit drie leden, te weten Jeannette Blijdorp, 

Rob Ratelband en Leendert Kruik. Het blijkt verstandig te zijn om de commissie uit te breiden met een vierde 

lid omdat gebleken is dat bij uitval van één commissielid twee commissieleden te weinig is. Past Rotarians 

die hiervoor belangstelling hebben kunnen contact opnemen met Leendert Kruik (zie het ledenboekje of 

LEAD voor zijn e-mailadres of telefoonnummer). 

 Tjeert ten Wolde, webmaster 

……………………………………………………………………………………………………………………………………………………… 

 

 


